



Online Form 網上表格

收集圖書館館藏意見 Collection of Views on Library Collections

歡迎市民表達對圖書館館藏的意見，以確保館藏沒有意識不良內容（例如渲染暴力、色情及粗鄙），違反香港法律或危害國家安全。請填寫以下表格（註有*號者必須填寫）。

Members of the public are welcome to express their views on library collections to ensure that the collections do not contain objectionable contents (such as those which exaggerate violence, pornography and vulgarity), violate the laws of Hong Kong or endanger national security. Please complete the form below (items marked with * are required fields).

*資料名稱 Title _____

作者 Author _____ 出版社 Publisher _____

出版年份 Publication Year _____

*你認為這項資料不適合入藏的原因 *Reason for not suitable for being included in the library collection

*圖書館資料的相關部分，例如頁數 / 文字段落 *Relevant part of the library material e.g. page number / text paragraph

*你從哪一間圖書館得悉這項資料 *From which library did you learn of this material

提交日期 Date of submission

請留意以下事項：Please note the following:

- 提交的資料只適用於處理香港公共圖書館的館藏；
The reported information is intended for handling library materials of the HKPL only;
- 提交的資料不適用於處理一般查詢、投訴或建議；
The reported information is not intended for handling general enquiries, complaints or suggestions;
- 本提供資料渠道不設回覆；
No replies will be given to you;
- 如未有提供表格所要求的資料，圖書館無法跟進有關個案；
No follow up action could be taken if you do not provide the information as required in the form;
- 香港公共圖書館不會透過網上或書面表格收集你的個人資料，並會嚴格按照《個人資料（私隱）條例》處理收集到的資料，且不會向任何第三方披露有關資料。
The HKPL will not collect your personal data through online or paper forms. The data collected will be dealt with strictly in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance and will not be disclosed to any third parties.